
Trzydziesta trzecia sesja Rady Miejskiej 
30 czerwca 2009 roku w Trzcińsku-Zdroju 

 
 

P R O T O K Ó Ł Nr XXXIII/ 2009 
 

Z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 
30 czerwca 2009 roku 

 
 

Miejsce obrad –sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 
 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 1300 

 
Czas zakończenia obrad - godz. 1510

 
Rada w składzie - 15 Radnych 
 
W obradach uczestniczyło – 11 Radnych 
 
Brak radnych: 

1. Alicji Kałużniak 
2. Wiesława Pieróg 
3. Marcina Czesyka 
4. Ryszard Myka 

         
 
Co stanowi – 73,33% 
 

 /lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 
W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 
Trzcińsko – Zdrój, burmistrzowie gminy, skarbnik gminy 
  

/lista obecności stanowi załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu/. 
 

Obrady XXXIII sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który 
przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na 
sesji. Stwierdził quorum na podstawie listy 11 radnych obecnych. Powitał również najlepszych 
uczniów z terenu naszej Gminy na początku sesji pragniemy wręczyć dyplomy i czeki dla 
najzdolniejszych uczniów 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- najlepsi uczniowie zostali odznaczeni na koniec roku i teraz 
wręczę w imieniu pana Burmistrza Zbigniewa Kitlas złożyć czek w wysokości 500zł.  dla bereciki 
Nabywaniec Bartosza Nyczaja, Weroniki Maciążek oraz Arura który jest uczniem gimnazjum dla 
Dorosłych a mieszka w Domu Dziecka w Trzcińsku-Zdroju. Ponadto dodał, że wśród nas są laureaci 
ogólnopolskiego finału młodzieżowego wygrali oni to i są to uczniowie pod opieką Pani Róży 



Ryczańczyk i wręczono uczniom i pani Róży i podziękował za promocję naszej gminy otrzymali 
dresy dla całej drużyny. Wręczono Równnież kwiaty dla nowych Dyrektorek ze szkoły czyli pani 
Violetta Papiez i Halina Chruślak. 
 
O godzinie 1310- przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 
O godzinie 1316 – obrady zostały wznowione 
 
Do punktu I. 1 Przyjęcie porządku dziennego obrad.
 
Przewodniczący obrad- Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad, który został dostarczony 
radnym wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji. Czy są jakieś wnioski w sprawie porządku 
obrad?  
 
Nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący obrad- kto jest za przyjęciem porządku obrad bez zmian? 
 
- za- 11- osób 
 
Przewodniczący obrad- porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Proponowany porządek obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej: 
 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II. Wręczenie dyplomów Burmistrza dla najlepszych uczniów z terenu Gminy Trzcińsko-Zdrój, oraz 
wyróżnianie uczniów gimnazjów zwycięzców XXXVII Ogólnopolskiego Młodzieżowego Turnieju 
Turystyczno- Krajoznawczego, 
III.  Informacja Burmistrza Gminy. 
IV. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
V. Interpelacje i zapytania radnych. 
VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) w sprawie wyrażenia opinii w sprawie zmiany uchwały Nr VI/76/2007 Rady Powiatu w 
Gryfinie z dnia 5 kwietnia 2007r. w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej Szpital Powiatowy w Gryfinie. (druk XXXIII/340/09), 

2) w sprawie wydzierżawienia części działki nr 152/7 wraz z pomieszczeniami przynależnymi 
w miejscowości Stołeczna Gmina Trzcińsko-Zdrój(druk XXXIII/341/09) 

3) w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy do nieodpłatnego przejęcia nieruchomości  
                  oraz zobowiązania do realizacji zadania. (druk XXXIII/342/09), 

4) w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy do nieodpłatnego przejęcia nieruchomości  
                  oraz zobowiązania do realizacji zadania. (druk XXXIII/343/09), 

5) w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy do nieodpłatnego przejęcia nieruchomości  
                  oraz zobowiązania do realizacji zadania. (druk XXXIII/344/09), 

6) w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy do nieodpłatnego przejęcia nieruchomości  
                  oraz zobowiązania do realizacji zadania. (druk XXXIII/345/09), 

7) w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy do nieodpłatnego przejęcia nieruchomości  
                  oraz zobowiązania do realizacji zadania. (druk XXXIII/346/09), 

8) w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy do nieodpłatnego przejęcia nieruchomości  
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                  oraz zobowiązania do realizacji zadania. (druk XXXIII/347/09), 
9) w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy do nieodpłatnego przejęcia nieruchomości  

                  oraz zobowiązania do realizacji zadania. (druk XXXIII/348/09), 
10) w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy do nieodpłatnego przejęcia nieruchomości  

                  oraz zobowiązania do realizacji zadania. (druk XXXIII/349/09), 
11) w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy do nieodpłatnego przejęcia nieruchomości  

                  oraz zobowiązania do realizacji zadania. (druk XXXIII/350/09), 
12) w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy do nieodpłatnego przejęcia nieruchomości  

                  oraz zobowiązania do realizacji zadania. (druk XXXIII/351/09), 
13) w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy do nieodpłatnego przejęcia nieruchomości  

                  oraz zobowiązania do realizacji zadania. (druk XXXIII/352/09), 
14)  w sprawie zmian w Wieloletnim Programie Inwestycyjnym Gminy Trzcińsko-Zdrój w latach 

2009 i kolejnych (druk XXXIII/353/09), 
15) w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie gminy. (druk 

XXXIII/354/09), 
16) w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego(druk XXXIII/355/09), 
17) w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2009 (druk XXXIII/356/09), 
18) w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych(druk XXXIII/357/09), 

 
VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VIII. Wolne wnioski i informacje. 
IX. Zakończenie sesji. 
 
Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
 
Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z 
nim zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 
 
- za- 9- głosów 
- wstrzymały się – 2- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XXXII sesji Rady Miejskiej został przyjęty 
większością głosów. 
 
Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 
Informację odczytał Zastępca Burmistrz pan Józef Szott- informacja stanowi załącznik Nr 4 do 
niniejszego protokołu.  
 
Przewodniczący obrad- Czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Informacje przedstawił pan Antoni Śliwiński- brałem udział w zakończeniu roku szkolnego byłem 
gościem OSP w Rosnowie uczestniczyłem turnieju Ku pamięci Zbyszka Czepana i byłem na 
imprezie organizowanej przez Klub Seniora.  Do Biura Rady wpłynęły pismo  pierwsze jest radnego 
Kazimierza Sandulak wniosek o podanie miesięcznego wynagrodzenia pana Józefa Szotta. 
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Zastępca Burmistrz pan Józef Szott- nie jest tajemnica mój dochód, ale jest to 4 500 zł brutto 1 300 
zł dodatku funkcyjnego i wysługa lat. 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak-  rozmawiałem z panem Burmistrzem w jego gabinecie i kiedy ja 
wcześniej pytałem w Urzędzie to mi odpowiedziano, że nie można tego udostępnić a że Burmistrz z 
kolei mówił wcześniej w innej sprawie wszelkie sprawy związane z funkcją radnego należy to 
załatwić w Biurze Rady. Skoro na mnie wymuszono żebym składał wniosek pisemny to i ja proszę o 
otrzymanie odpowiedzi w formie pisemnej. Jest to niezgodne z ustawa o informacji. 
 
Przewodniczący obrad dodał, że są dwa pisma skargi na temat pracy ośrodka pomocy społecznej. I 
odpowiedziałem na to pismo, ze sprawa została przekazana komisji rewizyjnej i podejmą oni pracę 
od 20 lipca i w OPS pani kierownik jest na urlopie. Żeby podjąć decyzję o zasadności skarg. 
Wpłynęło pismo od pana Edmunda Zioły w kwestii wstrzymanej opłaty i wyjaśnienie przyczyn 
nieterminowego wydania świadectwa pracy. Wyjaśniliśmy sprawie odnośnie 2 500zł jak sprawa 
została wyjaśniona.  
 
Skarbnik Gminy pan Władysław Radecki- jest to nie porozumienie w sprawie parafii Warnice a 
chodziło o kościół w Chełmie i wynikło to umowy o dotację. Była ona niezgodna z uchwałą i 
przeszła dopiero jako regulamin udzielania dotacji.  
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- pracownik powinien otrzymać niezwłocznie świadectwo pracy 
a następny dzień roboczy to było 4 maj i zostało wysłane pocztą.  
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- pan Zioła pobrał zaliczkę 2 500zł i u  nas figurował jako 
dłużnik jak ksiądz z Warnicy otrzymał tą dotacje i wpłaty to został mu ta kwota zwrócona.  
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak-  w piśmie było napisane, że do wiadomości niektórych Radnych i 
nie nalezy się dziwić. W tym liście pan Edmund Zioła prosi o zapoznanie Rady z treścią.  
 
Radna pani Wiesława Płotkowska-  jakie są zarzuty na OPS. 
 
Przewodniczący obrad- pisma są do zapoznania w Biurze Rady. 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- jak komisja rewizyjna nie ma tego w planie kontroli to 
wówczas należy podjąć uchwałę żeby komisję rewizyjna tam wysłać. 
 
Przewodniczący obrad-mam opinie pani mecenas bo musi być tam kontrola komisji rewizyjnej. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
 
Do punktu V. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący obrad- nie wpłynęły żadne interpelacje, czy są teraz jakieś na sesji? 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak- co z dachówką z dachu urzędu gdzie ona została użyta, oraz kto 
był w komisji konkursowej na wybór dyrektora szkoły w Trzcińsku-Zdroju. 
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Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Do punktu VI.1 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii w sprawie zmiany 
uchwały Nr VI/76/2007 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 5 kwietnia 2007r. w 
sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
Szpital Powiatowy w Gryfinie. (druk XXXIII/340/09), 
 
Projekt uchwały przedstawił przewodniczący rady jest to uchwała którą głosujemy i brzmi ona tak, 
że negatywnie opiniujemy zmianę tej uchwały. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 8– głosów 
- wstrzymała się – 3 osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXIII/340/09 stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI.2 Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia części działki nr 
152/7 wraz z pomieszczeniami przynależnymi w miejscowości Stołeczna Gmina 
Trzcińsko-Zdrój(druk XXXIII/341/09) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- jest to nieruchomość w Stołecznej 
został on wydzierżawiony dla pana który chce otworzyć sklep i będzie to konkurencja dla 
pozostałych sklepów. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 10– głosów 
- wstrzymała się – 1 osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXIII/341/09 stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.3 Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy do 
nieodpłatnego przejęcia nieruchomości oraz zobowiązania do realizacji zadania. 
(druk XXXIII/342/09), 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan  Józef Szott- proponuję omówienie wszystkich 
uchwał o przejęcie nieruchomości są to działki o które się Gmina starała i udało się sfinalizować 
pewne sprawy dotyczy to miejscowości szkoły i przedszkola w Gogolicach drogi osiedlowej w 
Gogolicach plac pod plac zabaw w Babinie drogi osiedlowej w Stołecznej i pod szkołę w tej 
miejscowości pod szatnie w Stołecznej i w Piasecznie oraz pod drogi w Piasecznie i działka na której 
jest budynek mieszkalny w Drzeszczu. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji dotycząca wszystkich uchwał. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXIII/342/09 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI.4 Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy do 
nieodpłatnego przejęcia nieruchomości oraz zobowiązania do realizacji zadania. 
(druk XXXIII/343/09), 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXIII/34309 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI.5 Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy do 
nieodpłatnego przejęcia nieruchomości oraz zobowiązania do realizacji zadania. 
(druk XXXIII/344/09), 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXIII/344/09 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.6 Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy do 
nieodpłatnego przejęcia nieruchomości  oraz zobowiązania do realizacji zadania. 
(druk XXXIII/345/09), 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXIII/345/09 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI.7 Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy do 
nieodpłatnego przejęcia nieruchomości oraz zobowiązania do realizacji zadania. 
(druk XXXIII/346/09), 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXIII/346/09 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI.8 Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy do 
nieodpłatnego przejęcia nieruchomości oraz zobowiązania do realizacji zadania. 
(druk XXXIII/347/09), 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXIII/347/09 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI.9 Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy do 
nieodpłatnego przejęcia nieruchomości  oraz zobowiązania do realizacji zadania. 
(druk XXXIII/348/09), 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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/Uchwała Nr XXXIII/348/09 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI.10 Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy 
do nieodpłatnego przejęcia nieruchomości oraz zobowiązania do realizacji 
zadania. (druk XXXIII/349/09), 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXIII/349/09 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI.11 Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy 
do nieodpłatnego przejęcia nieruchomości  oraz zobowiązania do realizacji 
zadania. (druk XXXIII/350/09), 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXIII/350/09 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI.12 Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy 
do nieodpłatnego przejęcia nieruchomości  oraz zobowiązania do realizacji 
zadania. (druk XXXIII/351/09), 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXIII/351/09 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI.13 Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy 
do nieodpłatnego przejęcia nieruchomości oraz zobowiązania do realizacji 
zadania. (druk XXXIII/352/09), 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
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- za- 11– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXIII/352/09 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 
 
o godzinie 1408- przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 
o godzinie 1418- obrady zostały wznowione. 
 
Do punktu VI.14 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletnim Programie 
Inwestycyjnym Gminy Trzcińsko-Zdrój w latach 2009 i kolejnych (druk 
XXXIII/353/09), 
 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik gminy pan  Władysław Radecki-  uchwała dotyczy zmian w 
wieloletnim planie inwestycyjnym, zmniejsza się zadanie na szkołę w Gogolicach i z tego zadania 
wyodrębniamy 30 tys. zł na montaż zbiornika bezodpływowego w Gogolicach.  
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 10– głosów 
- wstrzymała się – 1 osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXIII/353/09 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI.15 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie 
funduszu sołeckiego w budżecie gminy. (druk XXXIII/354/09), 
 
Przewodniczący obrad- uchwała była dyskutowana na komisjach i aprosze traz o wypowiedz 
sołtysów  co do wprowadzenia tej uchwały. 
 
Sołtys sołectwa Górczyn pan  Roman Sieńczak-  ja proszę o pozostawienie tego funduszu tak jak 
był dotychczas bo kwoty jakie zaproponował, one nie wiele się zmienią a ponadto za takie pieniądze 
nic nie idzie wykonać. 
 
Sołtys sołectwa Dobropole pan Dariusz Szumiło- my również nie chcemy zmiany. 
 
Sołtys sołectwa Edward Iwański- ja jestem również za pozostawieniem tego na dotychczasowych 
zasadach. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  ja jestem za tym, że jak by była możliwość zwiększenia. 
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Zastępca Burmistrza pan  Józef Szott-  Burmistrz przychyla się do stanowiska sołtysów bo to oni 
będą to wykonywać nie widzi pan Burmistrz problemu jeśli chodzi o wykonywanie zadań. To co 
sołtysi zaproponują a rada zaakceptuje to my wykonamy. 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak-  ja jestem laikiem co do funduszu sołeckiego ale przytoczę opinię 
z gazety.  
 
Radny pan Marek Rutka- ja doświadczenie w sprawach sołeckich mam bo jestem sołtysem już 7 lat 
i należało najpierw zrobić zebranie  z sołtysami dokładnie zapoznać ich z ustawą. Prawdą jest że w 
naszej gminie jest jakaś forma tego funduszu jest to rezerwa celowa dla sołectw obecnie jest to dla 
moje miejscowości to 5700 zł a będzie to około 1/3 więcej. Oprócz tego fundusz sołecki ma na celu 
budowanie państwa obywatelskiego i budowanie w mieszkańcach poczucia, że od nich wiele zależy i 
wówczas ni będziemy mieli dylematów, ze do wyborów idzie 20 %.  Debata na ten temat toczyła się 
kilkanaście lat i jest wiele głosów przeciwnych i wypracowano jakiś kompromis i wszystkie 
ugrupowania to oparły i debata teraz czy jest to słuszne czy nie jest niepotrzebna i nie należy czekać 
co zrobią inni my to mamy wprowadzić i pokazać jak to należy zrobić. proszę by sołtysi zebrali 
sowje pomysły by te pieniądze nie były marnowane i wykorzystane dla całej Gminy i oprócz tego, ze 
sołtys z Górczyn wyremontuje wiatę przystankowa to jeszcze otrzymamy od państwa 30% zwrotu i 
to da nam dużą kwotę zwrotu. Jest to dobra ustawa i należy ją poprzeć należy powołać grupę ludzi 
która przeszkoli jakiś ludzi i wypracuje dobre rozwiązania.  
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 4– głosy 
- przeciw- 6- głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała nie została podjęta większością głosów.  
 
o godzinie 1435- przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 
o godzinie 1440- obrady zostały wznowione. 
 
Przewodniczący obrad- stawiam wniosek formalny o nie wyrażenie zgody na wyodrębnienie 
funduszu socjalnego i kto z radnych jest za zaakceptowaniem wniosku formalnego. Kto z radnych 
jest za wnioskiem formalnym. 
 
- za- 7– głosy 
- przeciw- 3- głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że wniosek formalny został przyjęty w związku z tym wnoszę 
o przegłosowanie uchwały w nowej treści. 
 
- za- 6– głosy 
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- przeciw- 3- głosów 
- wstrzymała się – 2- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
/Uchwała Nr XXXIII/354/09 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI.16 Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego(druk XXXIII/355/09), 
 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik gminy pan Władysław Radecki – jest zaplanowany kredyt na 
wykonanie inwestycji i weźmiemy tylko kredyt w wysokości potrzebnej będzie spłacane to przez 
okres 10 lat i będzie to na zadania inwestycyjne.  
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 8– głosów 
- przeciw- 2- głosy 
- wstrzymała się – 1 osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXIII/355/09 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI.17 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Trzcińsko-Zdrój na rok 2009 (druk XXXIII/356/09), 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik gminy pan Władysław Radecki –jest to uchwały, która 
przewiduje zwiększenie dochodów z gospodarki kanalizacyjnej zwiększenie w dziale 700 na 65tys. 
zł i zmniejszyliśmy dochody na ostatniej sesji pomylone rozdziały zmniejszamy wydatki budżetu o 
ta kwotę. Są tu również wydatki bieżące na zadania gminy i będzie to do końca roku. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 10– głosów 
- wstrzymała się – 1 osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXIII/356/09 stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.18 Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości 
gruntowych(druk XXXIII/357/09), 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan  Józef Szott- Burmistrz zwraca się z prośbą o 
uchwalenie uchwały dotyczącej zmiany nieruchomości rolnych na terenie naszej gminy są pokłady 
borowinowe i aby to pozyskać to zakupiliśmy działkę i chcemy teraz dokonać zmiany pomiędzy 
nadleśnictwem a Gminą Trzcińsko-Zdrój. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- czy jest to zasadne, a na poprzedniej sesji mówiłem, że pan 
Burmistrz uczestniczył w przetargu bez upoważnienia rady i zabezpieczenia finansowego  i dlaczego 
zdecydowano się na tę działkę.  
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak-  proszę najpierw odpowiedzieć na moje pytania bo jest to ważna 
kwestia dotycząca tej uchwały. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 8– głosów 
- przeciw- 2- osoby 
- wstrzymała się – 1 osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXIII/357/09 stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 
Zastępca Burmistrza pan  Józef Szott- nie było na poprzedniej sesji interpelacji interpelacje 
zgłaszane na sesji są słuszne i potrzebne ale jak radny może się zapoznać z tym na stronie 
internetowej to nie widzę potrzeby by to mówić ponownie na sesji. A odnośnie dachówki proszę 
pana Bugajskiego. 
 
Kierownik referatu pan Piotr Bugajski- dachówka z dachu ratusza ta która może być przydatna to 
jest złożona na oczyszczalni w ilości 500 sztuk i tam jest dachówka karpiówka a pozostała 
wykorzystana do remontu dróg gruntowych na terenie naszej gminy głównie w Strzeszowie i 
dachówka została ułożona. 
 
Więcej interpelacji nie zgłoszono. 
 
Do punktu VIII. Wolne wnioski i informacje. 
 
Przewodniczący rady pan Antoni Śliwiński- stawiam wniosek formalny o uruchomienie komisji 
rewizyjnej w dniach 20 30 lipiec. Na trzy dni. 
 
- za- 9- głosów 
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- przeciw- 2- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że wniosek formalny został przyjęty większości głosów. 
 
Zastępca Burmistrza pan  Józef Szott-życzę wszystkiego najlepszego na okres urlopu. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- dlaczego dopiero po 5 miesiącach pan Burmistrz przysyła nakazy 
płatnicze za zaległości z tytułu opłat za wodę jest to około 60 osób niektórzy maja dowody wpłaty. 
Wiele osób nie ma dowodów wpłaty np. ja również nie mam dowodu wpłaty i teraz muszę 
wyjaśniać. 
 
Zastępca Burmistrza pan  Józef Szott-  rozstaliśmy się z Goleniowem ale pewne rozliczenia 
trwają i jestem tak samo zbulwersowany ze trwa to tak długo było to zależne od rozliczeń 
związanych z Goleniowem. 
 
Kierownik pan Piotr Bugajski- gmina zobowiązała i się do pokrycia długi dla wodociągów i 4 
czerwca została podpisana umowa przeniesienia wierzytelności i prawnie należy się to nam. Wiele 
osób wykazują się wpłatami i maja potwierdzenie i jest rozliczony a osoby które się nie okazują 
zostają wezwani do zapłaty. Nie była to wola Burmistrza. Wynikło to z tego, że pan Prezes podpisał 
umowę przeniesienia wierzytelności. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  kiedy przyszedł wykaz z Goleniowa? 
 
Kierownik pan Piotr Bugajski-  było to na 16 lutego i zostali teraz dłużnicy którzy maja problemy 
nie tylko z tymi płatnościami. 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak-  ja dokonywałem opłat w Urzędzie i dzwoniłem do Chojny czy 
on dysponuje kwitariuszem ale mówi, że nie mają a Goleniów mówi, że nie ma na kartotece i ma 
pan dług. To kazano mi się zwrócić na piśmie. 
 
Kierownik pan Piotr Bugajski-  w naszym państwie zasada jest taka, ze to my mamy udowodnić że 
zapłaciliśmy te opłaty bo rachunki należy przetrzymywać do trzech lat. 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak-  ja wiem ale to jest poważna firma do urzędu się przychodzi i 
można odnaleźć dowody z przed 10 lat. Na jednej sesji sugerowałem aby zawnioskował o obniżenie 
swojego wynagrodzenia i pan Burmistrz powiedział, że zależy to od woli Rady i wobec tego pytam, 
czy pan i pana Klub nie zamierza wyjść z takim wnioskiem mamy teraz zaciąganie kredytu 
długoterminowego. Na realizację sześciu inwestycji w tym roku. Mogę tu podać ogólnokrajowy 
kryzys. 
 
Przewodniczący obrad- przewodniczący klubu pan Franciszek Kwiatkwoski nie rozważał i nie 
planuje obniżenia wynagrodzenia dla pana Burmistrza. 
 
Skarbnik Gminy pan Władysław Radecki- mamy zapewniony deficyt i teraz mamy zwiększone 
wydatki i musimy się podeprzeć kredytem bo nie będziemy mieli środków własnych. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- wcześniej nie mówiono o tym, że będzie to kredyt. 
 
Zastępca Burmistrza pan  Józef Szott-  jeżeli jest uchwała budżetowa i są w niej zadania które 
mamy realizować i jest plan inwestycji na terenie Gminy i jeśli pana Radny głosował przeciw 
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zaciągnięciu kredytu i jest pan przeciwny Remontowi ratusza bo pan powiedział, żeby nie brać 
kredytu  czy budowy Olika. Jak planujemy zadania to po to by wykorzystać fundusze z Unii 
Europejskiej, podobnie dotyczy się sprawa boiska Olika czy innych zadań. Może wejdą do realizacji 
tak jak woda czy kanalizacja. Jest wiele zdań i na nie trzeba będzie wziąć kredyt. Nie zmieniamy 
tych planów.  
 
Radny pan Marek Rutka- budowa Olika czy ratusza to jest zgoda, ale jest punkt modernizacja 
placów zabaw czy budowa parkingu czy są to zadania na które należy brać kredyt. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- pan głosował za uchwałą budżetowa i zobowiązuje 
realizacje zdania i został zobligowany do wykonania przystanków to musi na to mieć pieniądze i 
robi to  w ramach uprawnień. 
 
Skarbnik Gminy pan Władysław Radecki- są to zadania, które będą płacone najpóźniej. Żeby w 
ogóle wytłumaczyć to ten kredyt jest zaciągnięty do tegorocznego budżetu i tu będziemy się 
posiłkowali budżetem i wówczas zaciągniemy kredyt. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  te zadania były zaplanowane w budżecie.  
 
Radny pan Kazimierz Sandulak-  mamy też plan inwestycyjny gdzie nie tylko jest Orlik czy ratusz. 
 
Więcej interpelacji nie zgłoszono. 
 
Do punktu IX. Zakończenie sesji. 
 
O godzinie 15 20 – Przewodniczący obrad zamknął XXXIII sesję Rady Miejskiej. Dziękując 
wszystkim za przybycie.  
 
 
 
Protokołowała: 
Sylwia Tyrpa 
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